



Skolebestyrelsen Sengeløse Skole

**Referat af  
SKOLEBESTYRELSESMØDE  
Sengeløse Skole i personalerummet  
torsdag d. 18. august 2022  
kl. 18.00 – 20.00**

Til stede: Rie, Liva, Kenneth, Helle, Jan, Karin, Tina, Birgit, Patrick, Søren, Henrik, Jacob, Thomas og Annemette  
Afbud: Eva og Sanne

|           |  |  |
|-----------|--|--|
| <b>1/</b> | <b>Godkendelse af dagsorden</b><br>Godkendt                  |  |
| <b>2/</b> | <b>Godkendelse af referat fra sidste SB-møde</b><br>Godkendt |  |

|            |  |  |
|------------|--|--|
| <b>3/</b>  | <b><u>Til Drøftelse og evt. vedtagelse:</u></b>  |  |
| <b>3a/</b> | <b>Forberedelse af SB-oplæg ved forældremøder i efteråret 22</b><br>På forældremøderne drøftes SB arbejde, Mobilpolitik, Kostpolitik og økonomi/lokaler. Øtoften: Kenneth, Indskoling: Karin, Melletrin: Helle og Udskoling: Henrik. |  |
| <b>3b/</b> | <b>Kostpolitik, herunder madordning.</b><br>Kostpolitik vedtaget.<br>Sandwich Time Skolemad vælges som madordning fremover.  |  |

|                   |  |  |
|-------------------|--|--|
| <p><b>3c/</b></p> | <p><b>Dialogmøder ISU</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Dialogmøde den 25.8</b>, kl. 19.40 – 20.10<br/>Helle, Eva, Karin, Patrick, Thomas og Annemette<br/>Vi mødes ved hovedindgangen kl. 18.30</li> <li>• <b>Vidensseminar den 20. september</b> kl. 19.00 -21.30 med deltagelse af 6 ud af 8 skoler.<br/>Helle, Patrick, Karin, Henrik, Kenneth og ledelse. Evt. Eva.</li> <li>• <b>Åbent hus om fremtidens kompetencer den 7. november</b> kl.19.00 – 20.30 – alle skoler<br/>Helle, Patrick, Karin, Kenneth, Søren, evt. Eva og ledelse.</li> <li>• <b>Fællesmøde om forankring den 5. december</b> kl. 19.00 – 20.30 med deltagelse af 6 ud af 8 skoler.<br/>2 skoler (Sengeløse og Mølleholmskole) har meldt fra.<br/>Helle, Jan, Patrick, Karin, Søren, Kenneth, evt. Eva og ledelse.</li> </ul> |  |
| <p><b>3d/</b></p> | <p><b>Lokaler</b></p> <p>Renovering af lokaler har været forsinket, men bliver igangsat hvor det er muligt i nærmeste fremtid. Skolens ledelse ønsker, at renovering af naturfagslokalerne udskydes til sommerferien 23, så det forstyrrer undervisningen mindst muligt.</p> <p>SB finder det stærkt utilfredsstillende at der ikke er kommunikeret om forsinkelser, at byggeriet forstyrrer skolens drift og evt. eksamens afvikling, samt at byggeriet ikke er håndteret i budgetår. SB beder skolens ledelse om at orientere om dette til centerchefer i ISC og CEIS om dette. SB medarbejderrepræsentant orientere også om personalets gener ifm. Udskydelse af renovering af lokaler.</p>   |  |
| <p><b>3e/</b></p> | <p><b>SB møderække</b></p> <p>18/8<br/>28/9<br/>17/11 kl. 17-18 – kl. 18-20 Møde med kontaktråd<br/>17/1<br/>15/3<br/>20/4 kl. 17-18 – kl. 18-20 Møde med kontaktråd</p>   |  |

|            |                             |  |
|------------|-----------------------------|--|
|            | 14/6<br>Møderække vedtaget. |  |
| <b>3f/</b> |                             |  |

|            |   |  |
|------------|---|--|
| <b>4/</b>  | <b><u>Orientering fra:</u></b>  |  |
| <b>4a/</b> | <b>Arbejdsgrupperne:</b>  |  |
| <b>4b/</b> | <b>Eleverne:</b><br>Monica er ny elevrådslærer. Den 15/8 blev der afholdt elevrådsmøde, hvor Liva blev valgt som formand og Rie som næstformand. Der er varmt i nogle lokaler på især mellemtrin, skolens ledelse undersøger med CEIS om der kan gøres mere.  |  |
| <b>4c/</b> | <b>Skolebestyrelsen:</b><br>Formand har deltaget i ansættelsessamtaler. Et medlem fra SB spørger til skolens beredskabsplaner/PLOV, dette fremlægger skolens ledelse ved næste møde. SB opfordre skolen til at deltage i kampagnen <i>Alle børn cykler</i> . SB vil på et møde inden forårets fagfordeling se på skolens fagrække og timefordelingsplan. Et medlem fra SB spørger til datasikkerhed, det vurderes at dette spørgsmål ligger på kommunalt niveau. Skemaer og lærerfordeling for Øtoften savnes på Aula, ledelsen undersøger dette, så de nødvendige informationer er tilgængelige for forældre. Øtoften kan på sigt udvikle sig til en udskolingsskole, dette har betydet omstruktureringer i grupper, lærerfordeling mm. SB spørger til specialskoleelevers rettigheder ifm. Afgangsprøver.<br>Ledelsen arbejder på at få en definition af Øtoftens tilbud som helhed i samarbejde med ISC og BURC. |  |
| <b>4d/</b> | <b>Medarbejderne:</b>   |  |

|            |   |  |
|------------|---|--|
|            | Lærer TR og ledelse vil arbejde på en anden form for afvikling af MUS samtaler. SFO skal i gang med projekt om kulturer.  |  |
| <b>4e/</b> | <p><b>Ledelsen:</b></p> <p>Vi er kommet godt i gang med skoleåret, denne gang uden Corona restriktioner. Lad os håbe det fortsætter. 6. klasse og 9. klasse skal på lejrskoler i sep.</p> <p>Ansættelse af 2 nye lærere. SFOén har genopslag på 2 pædagogstillinger, der er løbende samtaler. Karin deltager som forældrerepræsentant.</p> <p>Vi modtager mange nye elever fra egen og omegnskommunerne. Øtoften har ansat to nye lærere.</p> |  |
| <b>4f/</b> | <b>Personalesager – lukket punkt:</b>   |  |

|  |  |
|--|--|
| <b>5/</b>  | <p><b>Eventuelt:</b></p> <p>Skolens ledelse beder CEIS undersøge hegnet i SFO.</p> |
| <b>Mødet slut:</b> 20.00   |  |
| <p><b>Punkter til kommende møder</b></p> <p>Beredskabsplaner/PLOV</p> <p>Fagrække og timefordelingsplan</p> <p>Værdigrundlag – nedsættelse af arbejdsgruppe (sep-møde)</p> <p>Bad ifm. Idræt</p> <p>Brug af iPads i indskoling</p> |  |